
Valtuusto 10.10.2022  KYSYMYS 

 

 

 

Lumistopparit 

 

Tein valtuustoaloitteen 16.5.2022 koskien ns. Lumistoppareiden käyttöönottoa. Talvi on jo tulossa ja 

urakkatarjouspyynnöt lähetetty. Asia ei kuitenkaan ole edennyt ainakaan valtuustoon saakka. 

 

Kysynkin että missä vaiheessa tämän käsittely on menossa. 

 

Jukka Kemppainen PS 


